Shaykh, al-ʿAllāmah, Imām Rabīʿ: The path of Muḥammad Bin Hādī is more vile than that of the Ḥaddādiyyah

We attended on this night (9th Ramaḍān 1439H corresponding to 25th May 2018) a gathering with Shaykh, al-ʿAllāmah Rabīʿ in his crowded house with a group of Tunisian students of knowledge and accompanying us was the father of our brother Mahdī (raḥimahullāh). So the Shaykh gave him condolences and made supplication for Mahdī and advised his father with patience...

Then I asked the Shaykh the following question: "Is the new path of Dr. Muḥammad bin Hādī the path of the Ḥaddādiyyah?" The Shaykh (may Allāh protect him) said: "It is more vile than that of the Haddādiyyah." ...

Attending the gathering were: The father of our brother Mahdī, 'Amm Rajab, Muḥammad al-Ṣayd, Muḥammad 'Alī al-Mājirī, Mahdī al-Suwaysirī, Muhammad 'Alī al-Hufyān.

حضرنا هذه الليلة الموافق (9 رمضان 1439 هجري / 25 ماي 2018)مجلس الشيخ العلامة ربيع في بيته العامر مع جمع من الطلبة التونسيين و اصطحبنا معنا والد أخينا مهدي رحمه الله، فعزاه الشيخ ودعا لمهدي ونصح أباه بالصبر ...

ثم سألت الشيخ السؤال التالي: هل طريقة د. محمد بن هادي الجديدة هي طريقة الحدادية؟ فقال الشيخ حفظه الله: أخس من الحدادية ...

> حضر المجلس: والد أخينا مهدي، عم رجب محمد الصيد محمد علي الماجري مهدي السويسري

> > محمد على الحفيان